
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
                                           

- Odgovor na vprašanje g. Radovana Štora glede gradnje ovrednotenja dela 
občanov v KS in glede prikaza podatkov o izvedenih in v naslednjem letu 
predvidenih investicij od l. 2010-2014 

 
V statutu iz leta 1999, ki je veljal do 25.6.2012 je bilo v poglavju IX. KRAJEVNE SKUPNOSTI 
napisano naslednje določilo: 
 

110. člen   
  Delovanje krajevne skupnosti se financira iz občinskega proračuna, s prostovoljnimi 

prispevki fizičnih in pravnih oseb, s plačilom za storitve, s samoprispevkom in s 

prihodki od premoženja krajevne skupnosti. 

  

  Krajevna skupnost se ne sme zadolževati. Prihodki in odhodki krajevne skupnosti 

morajo biti zajeti v njenem finančnem načrtu, ki je sestavni del občinskega proračuna. 

  

  Za opravljanje nalog iz 105. člena in določenih zadev, ki jih v skladu s 106. členom 

statuta na krajevno skupnost prenese občinski svet, se zagotavljajo sredstva v 

občinskem proračunu. V okviru teh sredstev se v obliki glavarine financira tekoče 

delovanje krajevne skupnosti, preostali del pa predstavlja sofinanciranje tistih 

investicij v krajevni skupnosti, katerih izvedba je vključena v občinski proračun. 

  

  Sredstva, ki jih občina zagotavlja krajevni skupnosti za investicije v komunalne 

ter druge objekte in naprave, se v višini petdeset odstotkov predračunske 

vrednosti krijejo iz občinskega proračuna pod pogojem, da zagotovi preostali 

delež sredstev krajevna skupnost, od tega minimalno trideset odstotkov v obliki 

lastnih finančnih sredstev. 

 

 
Z uveljavitvijo novega statuta dne 26.6.2012 tega določila ni več.  V preteklosti je bilo pri 
izvedbi investicij s strani večine krajevnih skupnosti s strani krajanov opravljeno lastno delo, 
ki je oplemenitilo občinska sredstva in sredstva krajevnih skupnosti za realizacijo zastavljenih 
investicij. V nobenem primeru do sedaj Občina Ajdovščina tega prostovoljnega dela krajanov 
ni finančno ovrednotila z namenom povrnitve le-tega krajanov v finančnih sredstvih (primeri: 
predaja vaških vodovodov občini, izgradnja kanalizacijskega oziroma vodovodnega 
omrežja,…). V kolikor bo obrazložena pobuda s specifikacijo zahtevka o povrnitvi vlaganj iz 
naslova prostovoljnega dela krajanov prišla s strani krajevne skupnosti Velike Žablje, jo 
bomo naslovili na občinski svet v obravnavo.  
V zvezi z vašo pobudo za prikaz podatkov izvedenih in v naslednjem letu predvidenih 
investicij za čas od leta 2000 do 2014 vas obveščamo, da bomo podatke pripravili v 
odgovoru za eno izmed naslednjih sej, ker ta pregled zahteva ročno zbiranje podatkov za 14-
letno časovno obdobje iz oddanih zaključnih računov. Proračun in realizacija proračuna sta 
sestavljena v skladu z zakonodajo, ki pa ne predvideva avtomatskega spremljanja na način, 
ki bi omogočil zahtevane podatke, zato je potrebno le-te ročno zbrati, kar pa terja veliko več 
časa.    
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  

 
- Odgovor na vprašanje g. Jana Zelinščka glede kontejnerjev za kosovne 

odpadke 
 
Kosovni odpadki se iz gospodinjstev odvažajo 1x letno na podlagi prejetega naročila. Vsako 
gospodinjstvo lahko brez doplačila odda do dva kubična metra kosovnih odpadkov.  
Odvoz kosovnih odpadkov gospodinjstvo naroči preko leta takrat, ko to potrebuje in sicer na 
način: 
-  preko naše spletne strani  www.ksda.si, kjer dobi naročilnico pod poglavjem obrazci 



 2 

ali 
- z naročilnico, ki jo dobi na sedežu KSD d.o.o. na Goriški cesti 23 b v Ajdovščini (pri 
blagajni), kjer izpolnjeno naročilnico lahko takoj odda ali pošlje preko pošte 
ali   
- s klicem na GSM številko 031 302 985, na kateri se z voznikom dogovori za odvoz 
(naročilnico nato podpiše ob oddaji odpadkov).    
 
Dosedanje izkušnje kažejo na zadovoljstvo občanov, kateri so že koristili nov način oddaje 
kosovnih odpadkov. S problemi, da je težko naročati odvoz, kar je bilo navedeno v 
vprašanju, doslej nismo bili seznanjeni, ne izključujemo pa možnosti, da bi kdaj telefonska 
številka morda ne bila dostopna. Občane, ki so imeli ta problem, bi prosili, da se obrnejo 
direktno na nas, ker le tako lahko ugotovimo vzroke težav, ki jih vsekakor želimo odpraviti. 
Osnutek nove uredbe o odpadkih predpisuje zbiranje kosovnih odpadkov na klic povzročitelja 
odpadkov. Do končnega sprejema uredbe ne bomo spreminjali načina zbiranja kosovnih 
odpadkov, le tega bomo spremenili, če bo uredba predpisala drugačen način.     
Vsekakor odvoza kosovnih odpadkov ne bomo več izvajali po prejšnjem načinu, s kontejnerji 
odloženimi na javnem kraju brez nadzora.   
Novo nastala situacija na področju prevzemanja odpadkov in odlaganja odpadkov, terja od 
nas, da v Zbirni center dovažamo samo ločeno zbrane kosovne odpadke in nepoškodovano 
odpadno električno in elektronsko opremo (OEEO), kar pa prejšnji način ni omogočal, 
oziroma so ga nekateri povzročitelji odpadkov izkoriščali za oddajo vsakovrstnih oziroma 
mešanih odpadkov.    
 
Poleg načina oddaje kosovnih odpadkov brez doplačila na naslovu naročnika, lahko občani:  

- pripeljejo kosovne in druge odpadke v Zbirni center in jih oddajo brez 
doplačila; 

- naročijo kontejner za kosovne odpadke v primeru, da imajo veliko količino  
odpadkov;  

- OEEO je možno brezplačno oddati tudi distributerju (trgovcu ali proizvajalcu) 
ob dobavi nove opreme, ki zamenjuje staro.  

Občani imajo možnost na pravilen način oddati kosovne odpadke in jih ne odlagati v 
ekološke otoke. Na to opozarjamo na delavnicah, ki jih izvajamo v KS in občasno na 
obvestilih na položnici. K zadovoljstvu občanov bi veliko pripomogel tudi dodaten Zbirni 
center II. reda (npr. na območju Sela oz. Gojač, Cola), pri morebitnem povečanem odlaganju 
tovrstnih odpadkov v EO, pa tudi poostren inšpekcijski nadzor.  
Za dodatna pojasnila smo na voljo na tel. št. 36 59 713 (Silvana Kodrič). 

 
 

- Odgovor na vprašanje g. Josipa Trohe glede centralizacij javnih služb (reševalna 
služba Zdravstvenega doma Ajdovščina) 

V zvezi z izgradnjo novih urgentnih centrov in morebitne selitve službe nujne medicinske 
pomoči v Šempeter, smo se, skupaj z Zdravstvenim domom Ajdovščina, sestali na dveh 
sestankih, z namenom izmenjave informacij, ki so nam v tej zadevi poznane. Ker trenutno ni 
konkretnih pisnih informacij, kaj se pripravlja v zvezi z navedeno problematiko, se 
dogovarjamo za termin sestanka s pristojno sekretarko na Ministrstvu za zdravje.  
Pripravila: Gordana Krkoč 

 
- Odgovor na vprašanje g. Tadeja Beočanina glede financiranja javnih del 
Na podlagi pobude bo občinska uprava  poskušalo pripraviti kriterije in merila za izbor javnih 
del za leto 2015.  
Pripravila: Erika Zavnik 
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- Odgovor na vprašanje g. Alojza Klemenčiča glede nesreče na delovišču OŠ in 
glede parkirišča pred hotelom Pigal 

 
Delovna nesreča na gradbišču OŠ Danila Lokarja 
Delovna nesreča na gradbišču OŠ Danila Lokarja se je zgodila 4.12.2013. Pri izvajanju 
betoniranja nadstreška ob zahodni strani pritličnega dela objekta je prišlo do porušitve 
opaža nadstreška. Točnega vzroka porušitve ni bilo možno ugotoviti, predvideva se, da 
sta popustili dve podpori, kar je povzročilo verižno porušitev celotnega opaža. Podpiranje 
opaža je bilo pred betonažo pregledano s strani odgovornega vodje gradbenih del. Ob 
porušitvi opaža je bilo na njem 7 delavcev, eden od delavcev je bil ob tem lažje 
poškodovan. Tehnologija opažanja z vsemi potrebnimi načrti in izračuni podpiranja oz. 
veznih sredstev so stvar izvajalca gradbenih del in niso sestavni del projektne 
dokumentacije. Pred vsako betonažo mora odgovorni vodja del pregledati izvedbo 
opažanja in v gradbeni dnevnik vpisati, da je opažanje izvedeno skladno s tehnološkimi 
načrti. Upoštevanje varnostnih ukrepov na gradbišču redno preverja tudi koordinator za 
varnost in zdravje pri delu.  
Pripravil: Boštjan Kravos 
 
Parkirišče pred Pigalom 
Parkirišče pred Pigalom in Abanko, na katerem je polkrožni zid s funkcijo klopi, je v lasti 
Občine Ajdovščina. Popravilo zidu je naročeno KSD d.o.o., aktivnosti so v teku, zid bo v 
tem tednu popravljen. Poškodovano kamnito ploščo se je naročilo novo in bo kasneje 
montirana. 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 

 
- Odgovor na vprašanje g. Antona Žagarja glede zametov pri Bonetu 
Na vzdrževalca državne ceste CPG Nova Gorica smo poslali dopis glede snežnega 
zameta, ki nastaja v območju ceste pri Bonetu v času sneženja z burjo. Pobudo za 
odpravo snežnega zameta na cestišču naj bi preučili in našli ustrezno rešitev. 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
- Odgovor na vprašanje g. Jana Zelinščka glede posredovanja zahteve Direkciji 

za ceste, da počistijo za sabo pri odseku za Selo 
Dela na tem odseku sicer še niso dokončana, bomo pa pri izvajalcu del CPG Nova 
Gorica zahtevali, da počistijo za seboj. 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 

 
 
- V prilogi je še Informacija v zvezi z RCEROM ter odločitev o zavrnitvi ponudbe, ker 
morate biti o tem na podlagi zakona obveščeni. 
 
 
- Informacija o dogodku dne 14. 01. 2014 
 
14. januarja 2014 so kriminalisti Policijske uprave Nova Gorica, v skladu z odredbo sodišča v 
Novi Gorici, na Občini Ajdovščina izvedli hišno preiskavo in sicer preiskavo pisarne 
direktorja. V okviru hišne preiskave je bil zasežen stacionarni računalnik, ki je bil poslan na 
kopiranje podatkov, ter še nekaj dokumentov papirnatega dokumentarnega gradiva. V okviru 
hišne preiskave je bila izvedeno zaslišanje dveh zaposlenih v Občinski upravi in sicer v 
prostorih Občine Ajdovščina ter moje zaslišanje v prostorih Policijske uprave v Novi Gorici.  
 
Odredba, na podlagi katerih je bila izvedena hišna preiskava, se nanaša na sum zlorabe 
položaja v postopku zaposlitev na delovno mesto svetovalca za promet in civilno zaščito, v 
letu 2011. V zvezi z omenjenim postopkom je potrebno poudariti, da je bil omenjen natečaj 
že pod drobnogledom Komisije za pritožbe iz delovnega razmerja pri Vladi Republike 
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Slovenije, ki predstavlja drugostopenjski organ pri postopkih zaposlovanja na uradniška 
delovna mesta, ter nato še Upravnega sodišča v Novi Gorici. V letu 2013 je omenjen natečaj, 
poleg vseh ostalih zaposlovalnih postopkov, pregledala še Delovna inšpekcija inšpektorata 
za javni sektor. Komisija za pritožbe ter Upravno sodišče je odločitev Občine Ajdovščina 
potrdilo, prav tako tudi delovna inšpekcija, v obravnavanem primeru pripomb ni imela.  
 
Pripravil: J. Furlan 
 
 
Ajdovščina, 27.1.2014 
 
 

ŽUPAN 
   Marjan POLJŠAK, s. r. 
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